
Zápis č. 7/2012

ze zasedání zastupitelstva obce Boskovštejn, které se konalo dne 15.11.2012 v 17.00 hod. v 
úřadovně Obecního úřadu.

Zasedání zastupitelstva zahájil v 17.00 hod. starosta ing. Libor Nevrkla, všechny přivítal a 
konstatoval, že pozvánka na toto zasedání byla vyvěšena jak na úřední desce, tak i v elektronické 
podobě a to nejméně 7 dní před konáním tohoto zasedání.

Přítomni jsou 4 členové zastupitelstva, a tudíž je zastupitelstvo usnášeníschopné.

Přítomni: Ing. Libor Nevrkla – starosta
Tomáš Maxera – místostarosta
Jindřiška Křehnáčová – člen zastupitelstva
Jaroslav Meduna – člen zastupitelstva

Omluven: Ing. Vojtěch Rada – člen zastupitelstva
  Vlasta Vyklická – člen zastupitelstva
              Anna Poláčková – člen zastupitelstva

       
         

Starosta přednesl program jednání:
1. Volba zapisovatele a ověřovatelů

2. Vyhláška o poplatcích za odpady

3. Rozpočtové opatření č. 8/2012 a 9/2012

4. Jmenování inventarizační a likvidační komise

5. Plán inventur

6. Různé

Bod č. 1 - Volba zapisovatele a ověřovatelů

Starosta navrhl jako zapisovatele dnešního zasedání paní Jindřišku Křehnáčovou, jako ověřovatele 
pana Tomáše Maxeru a pana Jaroslava Medunu a dal o tomto hlasovat.

Hlasování č. 1:  Pro: 4 členové
                          Proti: 0 členů
                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 1: Zastupitelstvo schvaluje zapisovatelem tohoto zápisu paní Jindřišku Křehnáčovou, 
ověřovateli pana Tomáše Maxeru a pana Jaroslava Medunu.

Bod č. 2 – Vyhláška o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy,     
třídění, využívání a odstraňování  komunálních odpadů 



Z důvodu nutnosti vytvoření nové vyhlášky o místním poplatku za odpady  a vzhledem k neustále 
se navyšujícím cenám za likvidaci odpadu, které musí obec doplácet předložil starosta 
zastupitelstvu novou obecně závaznou vyhlášku č. 1/2012 o místním poplatku za provoz systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování  komunálních odpadů. Poplatek 
byl po diskuzi určen ve výši 400,- Kč za obyvatele, popř. nemovitost bez trvale přihlášeného 
občana. V tomto znění nechal starosta o této vyhlášce hlasovat.

Hlasování č. 2: Pro: 4 členové
Proti: 0 členů
Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 2: Zastupitelstvo schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 1/2012 o místním poplatku za 
provoz systému shromažďování, sběru, přepravu, třídění, využívání a odstraňování komunálních 
odpadů. Tato vyhláška bude nyní zveřejněna po dobu 1 měsíce jak v elektronické, tak v tištěné po-
době.

Bod č. 3 – Rozpočtové opatření č. 8/2012 a 9/2012

Starosta předložil zastupitelům Rozpočtová opatření a po seznámení se všemi dokumenty o nich 
nechal hlasovat.

Hlasování č. 3:  Pro: 4 členové
                          Proti: 0 členů
                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 3: Zastupitelstvo schvaluje Rozpočtová opatření č. 8/2012 a 9/2012.

Bod č. 4 – Jmenování členů inventarizační a likvidační komise

Do inventarizační komise byli navrženi tito členové: Jindřiška Křehnáčová jako předseda           
inventarizační komise, Tomáš Maxera, Jaroslava Česneková a Ing. Libor Nevrkla, jako členové 
inventarizační komise. Do likvidační komise byli navrženi tito členové: Ing. Vojtěch Rada, jako 
předseda likvidační komise a dále paní Vlasta Vyklická a paní Anna Poláčková, jako členové likvi-
dační komise.

Hlasování č. 4: Pro: 4 členové
Proti: 0 členů
Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 4: Zastupitelstvo schvaluje složení inventarizační a likvidační komise pro zajištění in-
ventarizace k 31.12.2012.

Bod č. 5 – Plán inventur za rok 2012



Starosta předložil zastupitelům plán inventur za rok 2012 a po přečtení o něm nechal hlasovat

Hlasování č. 5: Pro: 4 členové
Proti: 0 členů
Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 5: Zastupitelstvo schvaluje plán inventur za rok 2012

Bod č. 6 – Různé

a) Starosta informoval zastupitele o žádosti MUDr. Pokorného na prodloužení veřejného osvětlení 
k jeho nové nemovitosti – jedná se o úsek cca. 50 m. 

Hlasování č. 6: Pro: 4 členové
Proti: 0 členů
Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 6: Zastupitelstvo schvaluje rozšíření veřejného osvětlení a pověřuje starostu k jednání 
s možnými zhotoviteli. 

b) Paní Miluše Vildomcová požádala o povolení kácení dřevin (5 ks borovic) na parcele č. 181/1 
v k. ú. Boskovštejn, která je ve vlastnictví Miluše Vildomcové. 

Hlasování č. 7: Pro: 4 členové

Proti: 0 členů

Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 7: Zastupitelstvo souhlasí se záměrem pokácet dřeviny na výše uvedeném pozemku. 
Záměr bude zveřejněn na vývěsní desce i v elektronické podobě. 

c) Starosta seznámil členy zastupitelstva s kulturním programem na měsíc prosinec. Na mikuláš-
skou besídku navrhnul jako každým rokem připravit pro děti dárkové balíčky a občerstvení 
v hodnotě do 7.000,- Kč.

Hlasování č. 8:  Pro: 4 členové
                            Proti: 0 členů
                            Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 8: Zastupitelstvo schvaluje kulturní program na měsíc prosinec a zároveň příspěvek na 
pořádání mikulášské besídky.



V 18.10 hod starosta poděkoval všem za účast a zasedání zastupitelstva ukončil.

V Boskovštejně, dne 15. 11. 2012

_____________________                    _____________________               ____________________
     zapisovatel                                            ověřovatel                                         ověřovatel

……………………………………..
       Ing. Libor Nevrkla - starosta




